10D



AURORA HUNTING IN FINLAND + NORWAY KING CRAB SAFARI

芬兰极光追寻之旅+挪威帝王蟹猎捕体验





6 Breakfast | 4 Dinner

6 早餐 / 4 晚餐



4 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Sokos Hotel or similar **** (3 Night)
- Santa Claus Express Night Train (1 Nights)
- Holiday Club or similar *** (1 Night)
- Thon Hotel Kirkenes or similar *** (1 Night)
- Igloo stay **** (1 Night)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• EURO 100 Per Person 导游和司机 全程小费100 欧元每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

• Tallin Estonia - Euro 180 塔林 爱沙尼亚

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,. 以下价钱可能适用最低团体人数参考。

HELSINKI 2

- Senate Square is a central and iconic public square located in the heart of Helsinki, Finland.
- Helsinki Cathedral It stands majestically atop Senate Square, overlooking the city and offering one of the most recognizable views of the Finnish capital.
- Sibelius Monument the monument stands as a tribute to Sibelius's lasting impact on Finnish music and national identity.
- Temppeliaukio Church It is renowned for its remarkable architecture, as it is carved directly into solid rock, creating a striking and harmonious fusion of nature and modern design. (Entrance Included)
- Market Square known as Kauppatori in Finnish, is one of the most famous and lively public squares in Helsinki.

赫尔辛基

- 参议院广场 是位于芬兰赫尔辛基市中心的标志性公共广
- **赫尔辛基大教堂** 它雄伟地屹立在议会广场上,俯瞰整个城 市,提供了芬兰首都最具标志性的景观之一。
- 西贝柳斯纪念碑 该纪念碑是对西贝柳斯对芬兰音乐和民族 认同的持久影响的致敬。
- 岩石教堂 以其卓越的建筑而闻名,因为它直接雕刻在坚硬 的岩石中,创造了自然与现代设计的引人注目的和谐融合。
- 赫尔辛基的集市广场 是该市最著名和热闹的广场之一,位 于市中心靠近海边的地方。

HELSINKI - SANTA CLAUS EXPRESS

B

Free Day

赫尔辛基 - 圣诞老人列车

自由活动

LAPLAND 4

 $\overline{\mathbf{D}}$

- Santa Claus's Village a famous Christmas-themed park and popular tourist destination in Rovaniemi, known for being the official hometown of Santa Claus. Visitors can meet Santa Claus, take photos, and send letters from the official Santa Claus Post Office.
- Reindeer Ride + driving license take a calm and peaceful reindeer sleigh ride or make an unforgettable farm visit to see the life of reindeer.
- **Arctic Circle crossing certificate**
- Aurora Hunting by Bus with Professional Photographer + (BBQ + Sausage + Hot Berri Juice)

拉普兰

晚餐

- 圣诞老人村- 是芬兰拉普兰首府罗瓦涅米的著名圣诞主题公 园,因是圣诞老人的官方故乡而闻名。游客可以见到圣诞老 人、拍照,并从圣诞老人邮局寄出信件。
- **驯鹿雪橇之旅** 享受一次驯鹿雪橇之旅,并获得北极穿越证 书,同时还可以获得驯鹿驾驶证。
- 穿越北极圈证书
- 巴士追寻极光之旅(专业摄影师陪同)

APLAND

Free day

自由活动

LAPLAND 0

- Ice Floating an adventurous and unique activity that lets participants experience the freezing waters of the Arctic in a safe and controlled way.
- Visit Kaunispaa the Top of Saariselka perhaps the most recognisable of Saariselkä's fells with one of the highest arctic hills near the Saariselkä village.
- Snowmobile Aurora Hunting Enjoy the panoramic views of the Northen lights on the inclusive snowmobile ride.

- 北极冰漂流 一项冒险而独特的活动,让参与者以安全可控 的方式体验北极冰冷的水域。
- 参观萨利色尔卡山顶的考尼斯帕山 这可能是萨利色尔卡最 知名的山峰,也是萨利色尔卡村附近最高的北极山峰之一。
- 极光猎奇-在包含的雪地摩托车之旅中,享受北极光的全景 视野。(包含乘坐雪地摩托的体验)

LAPLAND - KIRKENES 7

(King Crab Dinner) B/D

- Husky Dog Sledge Safari experience the Arctic wilderness in a unique way: by being pulled across snow-covered landscapes on a traditional dog sled powered by a team of energetic huskies.
- King Crab Safari A thrilling and unique adventure activity that takes participants on a journey to experience one of the largest and most impressive species of crab in the world.
- Ice Hotel Visit Each icy room is an art installation showcasing the designs of some of the world's most talented artists.

拉普兰 - 希尔克内斯

- 哈士奇狗拉雪橇 体验北极,在雪地景观中乘坐或驾驶雪 橇。冒险过程中还可以与哈士奇互动,享受冬季美景。
- 帝王蟹探险 一项刺激且独特的冒险活动,带领参与者踏上 旅程,体验世界上最大和最令人印象深刻的螃蟹种类之一: 帝王蟹。
- 参观冰酒店——每个冰冷的房间都是一个艺术装置,展示了一 些世界上最有才华的艺术家的设计。

KIRKENES - LAPLAND 8

- Reindeer Farm or Sami Village an adventurous and unique activity that lets participants experience the freezing waters of the Arctic in a safe and controlled way.
- Igloo Night Stay Enjoy the mesmerizing sky view at night as you stay in your igloo.

希尔克内斯 - 拉普兰

早餐/晚餐

- **驯鹿农场或萨米村 -** 一项冒险而独特的活动,让参与者以 安全可控的方式体验北极冰冷的海水。
- 玻璃冰屋 在玻璃冰屋内住宿,享受夜晚迷人的天空美

LAPLAND - HELSINKI TSINGAPORE 拉普兰-赫尔辛基系新加坡 B/Meal On Board | 早餐/机上用餐

SINGAPORE 10 新加坡

Meal on Board | 机上用餐



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅

(TA03442)



□ enquiry@searchtravel.com.sg

www.searchtravel.com.sg

🕯 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Rovaniemi, Finland SANTA CLAUSE VILLAGE 圣诞老人村



Helsinki, Finland SENATE SQUARE 参议院广场



Rovaniemi, Finland REINDEER RIDE 驯鹿骑行



Lapland, Finland SNOWMOBILE AURORA HUNTING 雪地摩托的体验



Helsinki, Finland HELSINKI CATHEDRAL 赫尔辛基大教堂



Lapland, Finland GLASS IGLOO 玻璃冰屋

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

